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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

Pensionärsrådets sammanträde  

den 25 februari 2019 

 

Ledamöter  

Alexandra Posacki, ordförande 

Berit Johansson, vice ordförande 

SPF Farsta 

PRO Sköndal 

Inger Sjöberg  PRO Farsta 

Gun-Britt Dahlberg PRO Farsta  

Ing-Marie Svensson SPF Sköndal 

 

Ersättare 

 

Bror Palmäng PRO Sköndal 

Wåge Johansson 

Sven-Göran Svanborg 

PRO Sköndal 

PRO Farsta 

Christina Johansson SPF Farsta 

Yvonne Algård 

 

SPF Sköndal 

 

 

Tjänstepersoner 

 

 

 

Jonas Wilhelmsson 

Maria Premfors 

 

 

 

 

Avdelningschef 

Sekreterare, 

verksamhetscontroller  

 

 

 

   

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

Ordförande    Vice ordförande
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av 
justerare och tid för justering, anmälan av 
protokoll från förra sammanträdet 
Dagordningen godkändes.  

Protokollet justeras av Alexandra Posacki och Berit Johansson 

den 26 februari 2019.  

 

Protokollet från rådets sammanträde den 21 januari 2019 

anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§ 2 Ärenden till nämndsammanträdet torsdag 
den 7 mars 
Ärende nr 2: Uppföljning av stadsdelsnämndens budget 2018 – 

verksamhetsberättelse med bokslut 

Rådet lämnar inga synpunkter på förvaltningens förslag till 

beslut.  

Utifrån stadens indikatorer kring mat och måltidsmiljö, 

möjligheten att komma utomhus, möjlighet att påverka hur 

hjälpen utförs och andel trygga omsorgstagare framför rådet att 

det är tråkigt att de goda föresatserna inte motsvaras av de 

tillfrågades upplevelse som redovisas i brukarundersökningen. 

Förvaltningen delar rådets uppfattning. 

Jonas Wilhelmsson informerar rådet om att inom ramen för 

enhetschefens uppdrag ligger att analysera resultat och utifrån det 

ta fram en åtgärdsplan i syfte att fortlöpande arbeta med 

kvalitetshöjande åtgärder och regelbundet följa upp effekten av 

insatta åtgärder.  

 

Ärende nr 4: Sätt upp en eller flera bänkar vid busshållplatsen 

Vildandsvägen i Fagersjö, i riktning mot Högdalen. Svar på 

medborgarförslag. 

Rådet ansluter till förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 5: Program för Farsta strandpark i Farsta strand 

Rådet ansluter till förvaltningens förslag med samtidig 

hänvisning till tidigare lämnade synpunkter med betoning på 

behov av faciliteter såsom toaletter. 
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Ärende nr 6: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 4 år 2018 

Rådet lämnar inga synpunkter men framför att mer information 

önskas kring anledningar till varför individer tackar nej till 

erbjudna platser.  

Jonas Wilhelmsson informerar om generella anledningar till 

varför individer tackar nej till erbjudna platser.  

§ 3 Information från förvaltningen 
Jonas Wilhelmsson svarar på fråga vid förra sammanträdet om 

uppföljningen av Edö dagverksamhet.  

 

Fråga: I bilaga till tjänsteutlåtande finns på sidan 5 talet 9,5 

angivet men rubrik saknas. Vad är det som redovisas? 

Svar: Det har blivit en felaktig sidbrytning i dokumentet och det 

är antal heltidsanställd personal som redovisas. 

  

§ 4 Uppdaterad informationsfolder 
Rådet har inga synpunkter.  

§ 5 Genomgång av balanslista 
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor, 

besök och liknande – se bilaga. 

 

Jonas Wilhelmsson informerar rådet om att Jan Runfors och 

Hannes Hellgren, avdelning Stadsutveckling, gärna besöker rådet 

för att informera om aktiviteter och det arbete som bedrivs på 

Tuben och i Fagersjö. Rådet välkomnar ett besök. 

 

Angående besök av dietist önskar rådet planera in det under 

hösten 2019. 

§ 6 Övriga frågor  
Farsta stadsdelsnämnds verksamhetsplan 2019. Fastställd den 31 

januari 2019. 

Rådet har fått verksamhetsplanen för kännedom. Rådet önskar 

vissa förtydliganden kring verksamhetsplanen bland annat 

gällande ombyggnationen på Edö, Tryggt mottagande i hemmet 
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och antal lediga lägenheter inom Stadens servicehus. Jonas 

Wilhelmsson ger rådet efterfrågade förtydliganden. Antal lediga 

lägenheter på servicehus inom Stockholm stad per 15 februari 

2019 är 177.  

 

Föreningsbidrag 

Rådet efterfrågar redovisning av föreningsbidrag och svar på 

tidigare ställd fråga om utökat föreningsbidrag. 

Vidare framförs att det funnits svårigheter i att fylla i den digitala 

ansökan, att dubbla förfrågningar om ansökan om 

föreningsbidrag inkommit till föreningarna samt att det varit 

otydligt huruvida ansökan registrerats eller inte. 

  

Gubbängsbibliotekets vänner – förening berättigad till 

föreningsbidrag? 

Rådet efterfrågar vilka kriterier som berättigar ideella föreningar 

föreningsbidrag. 

 

184:ans buss Filipstadsbacken 

Rådet hemställer att en ersättningsbuss ska trafikera 

Filipstadsbacken under perioden då ordinarie busslinje dragits in 

med anledning av de arbeten som Stockholm vatten och avlopp 

utför i området. Enligt rådet berörs upp mot 1000 personer varav 

många äldre av den indragna busslinjen.  


